

Date: 08 March 2026

التاريخ: 08 مارس 2026

To: Issuers and Development Services Department  
Bursa Kuwait

السادة/ إدارة خدمات وتطوير الإصدار المحترمين  
بورصة الكويت

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،،،

**Subject: Disclosure of Material Information**

**الموضوع: الإفصاح عن المعلومات الجوهرية**

**Invitation to attend Bursa Kuwait Securities Company  
(K.P.S.C.) Ordinary General Assembly Meeting**

**الدعوة إلى انعقاد اجتماع الجمعية العامة العادية لمساهمي شركة  
بورصة الكويت للأوراق المالية (ش.م.ك) عامة**

With reference to the above, and pursuant to the provisions of the CMA Executive Bylaws Chapter 4 of Module 10 "Disclosure and Transparency" of Law No. 7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and Regulating Securities Activities and its amendments, Bursa Kuwait would like to report the following:

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بأحكام الفصل الرابع من الكتاب العاشر "الإفصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، تود شركة بورصة الكويت الإفادة بما يلي:

1. Bursa Kuwait Ordinary General Assembly meeting shall be held on Sunday 05/04/2026 at 1:00 pm at Khalid Al Kharafi Auditorium located at Bursa Kuwait Building, Mubarak Al-Kabeer Street, Sharq. Participating shareholders shall be able to attend and vote on the below agenda items either via their physical presence or via electronic means as stipulated in the Kuwait Clearing Company's policies and procedures manual related to holding general assemblies that is approved by the Capital Markets Authority.
2. The outcome shall be disclosed post the completion of the Ordinary General Assembly meeting.

1. تقرر عقد اجتماع الجمعية العامة العادية السنوية لشركة بورصة الكويت للأوراق المالية في تمام الساعة الواحدة من بعد ظهر يوم الأحد الموافق 2026/04/05، وذلك بمقر الشركة الكائن بمبنى بورصة الكويت-قاعة خالد الخرافي- شارع مبارك الكبير بمنطقة الشرق، على أن يكون الحضور والتصويت للمساهمين إما حضورياً أو عن طريق الوسائل الإلكترونية. وفق دليل السياسات والإجراءات للجمعيات العامة من خلال الأنظمة الإلكترونية الصادرة عن وكالة المقاصة والمعتمد من هيئة أسواق المال.
2. سوف يتم الإفصاح عن النتائج التي ستصدر عن اجتماع الجمعية العامة العادية وذلك بعد انتهاء أعمالها.

Attached is the "Material Information" Form, "Announcement of a General Assembly Meeting" Form including the Ordinary General Assembly Meeting's agenda for the fiscal year ended 31 December 2025.

نرفق لكم نموذج "الإفصاح عن المعلومات الجوهرية" ونموذج "الإعلان عن اجتماع الجمعية العامة" متضمناً جدول أعمال اجتماع الجمعية العامة العادية لبورصة الكويت عن السنة المالية المنتهية كما في 31 ديسمبر 2025.

Sincerely Yours,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

Dia Saleh Al Khars  
Board Affairs Secretary



ضياء صالح الخرس  
أمين سر مجلس الإدارة

Date	Name of the Listed Company	اسم الشركة المدرجة	التاريخ																														
08 March 2026	Boursa Kuwait Securities Company (K.P.S.C.)	شركة بورصة الكويت للأوراق المالية (ش.م.ك.) عامة	08 مارس 2026																														
<b>Material Information</b>		<b>المعلومة الجوهرية</b>																															
<p>Boursa Kuwait Securities Company's Board of Directors is pleased to invite shareholders to attend the Annual Ordinary General Meeting scheduled to be held on Sunday, April 5, 2026 at 1:00 p.m. at Kharafi Auditorium located at Boursa Kuwait Building, Mubarak Al-Kabeer Street, Sharq. Participating shareholders shall be able to attend and vote on the below agenda items either via their physical presence or via electronic means as stipulated in the Kuwait Clearing Company's policies and procedures manual related to holding general assemblies that is approved by the Capital Markets Authority.</p> <p>The Board of Directors would also like to draw our shareholders' attention to the below timeline:</p> <table border="1"> <thead> <tr> <th colspan="3">AGM Timeline</th> </tr> <tr> <th>Event</th> <th>Day</th> <th>Date</th> </tr> </thead> <tbody> <tr> <td>Share Ownership date</td> <td>Monday</td> <td>23 March 2026</td> </tr> <tr> <td>Right to attend the AGM</td> <td>Thursday</td> <td>26 March 2026</td> </tr> <tr> <td>AGM date</td> <td>Sunday</td> <td>05 April 2026</td> </tr> </tbody> </table> <p>Shareholders or their proxy, physically attending the AGM are kindly requested to visit Boursa Kuwait's representative at Kuwait Clearing Company (KCC) located at the 5<sup>th</sup> floor of Boursa Kuwait during the KCC working hours to receive the invitation cards.</p> <p>Shareholders attending the AGM via electronic means are kindly requested to visit Kuwait Clearing Company's website (<a href="http://www.maqasa.com">www.maqasa.com</a>) and register in the General Assembly's electronic system dedicated for general assemblies in preparation for participation in the upcoming AGM and to vote electronically on the items listed in the agenda. The Participation Period shall commence on the date of the right to attend the AGM as stated above (23 March 2026) and shall continue until participation for each item on the agenda presented at the AGM is closed. The period for receiving and addressing the shareholders' inquiries regarding the matters to be discussed during the AGM shall be during the Participation Period, in accordance with the policies and procedures manual for eAGM published on KCC's website.</p> <p>In the event of absence of the legal quorum specified for holding the Ordinary General Assembly, a proposed second meeting shall be held at the same venue and with the same agenda at 1:00 p.m. on Sunday, April 12, 2026.</p> <p>This invitation is also valid for the proposed second meeting should it occur.</p>		AGM Timeline			Event	Day	Date	Share Ownership date	Monday	23 March 2026	Right to attend the AGM	Thursday	26 March 2026	AGM date	Sunday	05 April 2026	<p>يسر مجلس إدارة شركة بورصة الكويت للأوراق المالية دعوة السادة المساهمين الكرام لحضور اجتماع الجمعية العامة العادية السنوية، والمقرر انعقاده في تمام الساعة الواحدة من بعد ظهر يوم الأحد الموافق 5 أبريل 2026، بمقر الشركة الكائن بمبنى بورصة الكويت، قاعة خالد الخرافي، شارع مبارك الكبير بمنطقة الشرق، على أن يكون الحضور والتصويت للمساهمين إما حضورياً أو عبر المشاركة الإلكترونية وفق دليل السياسات والإجراءات للجمعيات العامة من خلال الأنظمة الإلكترونية الصادرة عن وكالة المقاصة والمعتمدة من هيئة أسواق المال.</p> <p>كما يود مجلس الإدارة أن يسترعي عناية السادة المساهمين إلى تاريخ حق الحضور والذي سيجري وفق الجدول الزمني الآتي:</p> <table border="1"> <thead> <tr> <th colspan="3">الجدول الزمني (حق حضور الجمعية العامة)</th> </tr> <tr> <th>التاريخ</th> <th>اليوم</th> <th>الحدث</th> </tr> </thead> <tbody> <tr> <td>23 مارس 2026</td> <td>الاثنين</td> <td>تاريخ حيازة السهم</td> </tr> <tr> <td>26 مارس 2026</td> <td>الخميس</td> <td>تاريخ حق الحضور</td> </tr> <tr> <td>5 أبريل 2026</td> <td>الأحد</td> <td>يوم انعقاد الجمعية العامة</td> </tr> </tbody> </table> <p>يرجى من السادة المساهمين الراغبين في الحضور المباشر ممن يحق لهم الحضور أو موكلهم الراغبين في الحضور مراجعة ممثل البورصة في مقر الشركة الكويتية للمقاصة بمنطقة شرق الدور الخامس - مبنى البورصة لاستلام بطاقات الدعوة، وذلك أثناء ساعات العمل الرسمية.</p> <p>كما يرجى من السادة المساهمين الراغبين بالمشاركة عبر النظام الإلكتروني مراجعة الموقع الإلكتروني للشركة الكويتية للمقاصة (<a href="http://www.maqasa.com">www.maqasa.com</a>) وذلك من أجل اتخاذ إجراءات التسجيل في النظام الإلكتروني للجمعيات العامة تمهيداً للقيام بالمشاركة والتصويت الإلكتروني لبنود جدول الأعمال، علماً بأن إتاحة المشاركة سوف تبدأ اعتباراً من تاريخ حق حضور الجمعية العامة العادية (23 مارس 2026) وحتى إغلاق المشاركة لكل بند من بنود الاجتماع أو أي موعد يؤجل إليه، على أن تكون استفسارات المساهمين فيما يتعلق ببنود الاجتماع خلال فترة الإتاحة، وذلك وفقاً لدليل السياسات والإجراءات المتعلقة بجمعيات العامة من خلال الأنظمة الإلكترونية، والمنشور على الموقع الإلكتروني للشركة الكويتية للمقاصة.</p> <p>وفي حال عدم توفر النصاب القانوني المقرر عقد اجتماع الجمعية العامة العادية سوف يعقد اجتماع ثاني في ذات المكان ولذات جدول الأعمال، وذلك في تمام الساعة الواحدة بعد ظهر يوم الأحد الموافق 12 أبريل 2026.</p> <p>وتعتبر هذه الدعوة سارية على هذا الاجتماع الأخير.</p>		الجدول الزمني (حق حضور الجمعية العامة)			التاريخ	اليوم	الحدث	23 مارس 2026	الاثنين	تاريخ حيازة السهم	26 مارس 2026	الخميس	تاريخ حق الحضور	5 أبريل 2026	الأحد	يوم انعقاد الجمعية العامة
AGM Timeline																																	
Event	Day	Date																															
Share Ownership date	Monday	23 March 2026																															
Right to attend the AGM	Thursday	26 March 2026																															
AGM date	Sunday	05 April 2026																															
الجدول الزمني (حق حضور الجمعية العامة)																																	
التاريخ	اليوم	الحدث																															
23 مارس 2026	الاثنين	تاريخ حيازة السهم																															
26 مارس 2026	الخميس	تاريخ حق الحضور																															
5 أبريل 2026	الأحد	يوم انعقاد الجمعية العامة																															
<b>Significant Effect of the material information on the financial position of the company</b>		<b>أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة</b>																															
No Significant Effect of the material information on the financial position of the company.		لا يوجد أثر للمعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة.																															

# نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية Disclosure of Material Information Form

Significant Effect on the financial position shall be mentioned if the material information can measure that effect, excluding the financial effect resulting from tenders, practices, and similar contracts.

يتم ذكر الأثر على المركز المالي في حال كانت المعلومة الجوهرية قابلة لقياس ذلك الأثر، ويستثنى الأثر المالي الناتج عن المناقصات والممارسات وما يشهها من عقود.

If a Listed Company, which is a member of a Group, disclosed some material information related to it and has Significant Effect on other Listed Companies' which are members of the same Group, the disclosure obligation of the other Listed Companies is limited to disclosing the information and the financial effect occurring to that company itself.

إذا قامت شركة مدرجة من ضمن مجموعة بالإفصاح عن معلومة جوهرية تخصها ولها انعكاس مؤثر على باقي الشركات المدرجة من ضمن المجموعة، فإن واجب الإفصاح على باقي الشركات المدرجة ذات العلاقة يقتصر على ذكر المعلومة والأثر المالي المترتب على تلك الشركة بعينها.

The issuer of this disclosure bears full responsibility for the soundness, accuracy, and completeness of the information contained therein. The issuer acknowledges that it has assumed Care of a Prudent Person to avoid any misleading, false, or incomplete information. The Capital Markets Authority and Boursa Kuwait Securities Exchange shall have no liability whatsoever for the contents of this disclosure. This disclaimer applies to any damages incurred by any Person as a result of the publication of this disclosure, permitting its dissemination through their electronic systems or websites, or its use in any other manner.

يتحمل من أصدر هذا الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها، ويقر بأنه بذل عناية الشخص الحرص في تجنب أية معلومات مضللة أو خاطئة أو ناقصة، وذلك دون أدنى مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت للأوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح. وبما ينفي عنهما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتها الإلكترونية أو موقعها الإلكتروني، أو نتيجة استخدام هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى.

Application Form for the Announcement of a General Assembly Meeting

Date	Name of the Listed Company	اسم الشركة المدرجة	التاريخ
08 March 2026	Bursa Kuwait Securities Company	شركة بورصة الكويت للأوراق المالية	08 مارس 2026
Type of assembly	<input checked="" type="checkbox"/> Ordinary <input type="checkbox"/> Extraordinary	<input checked="" type="checkbox"/> عادية <input type="checkbox"/> غير عادية	نوع الجمعية
Date and time of the general Assembly	Sunday dated 05/04/2026 1:00 pm	الأحد الموافق 2026/04/05 الساعة الواحدة ظهراً	تاريخ وموعد الجمعية العامة
Final date for purchasing the company's shares to be registered in the registry of the right to attend the general assembly*	Monday dated 23/03/2026	الإثنين الموافق 2026/03/23	التاريخ النهائي لشراء أسهم الشركة للقيد في سجل حق حضور الجمعية العامة *
Date of the Right to Attend the General Assembly**	Thursday dated 26/03/2026	الخميس الموافق 2026/03/26	تاريخ حق حضور الجمعية العامة **
Participation period***	From Thursday 26/03/2026 until the closing of each item on the agenda of the meeting by the system's manager on Sunday 05/04/2026.	ابتداءً من يوم الخميس الموافق 2026/03/26 حتى إغلاق المشاركة لكل بند من بنود الاجتماع من قبل مدير النظام يوم الأحد الموافق 2026/04/05.	فترة الإتاحة***
Items of the agenda	Kindly refer to the below table	الرجاء الاطلاع على الجدول أدناه	بنود جدول الأعمال
Methods of participating in the assembly	<input type="checkbox"/> Attendance (in person or through power of attorney) <input checked="" type="checkbox"/> Attendance + Electronic	<input type="checkbox"/> حضوري (شخصي أو من خلال توكيلات) <input checked="" type="checkbox"/> حضوري + إلكتروني	طرق المشاركة في الجمعية
Place of holding the general assembly	Company headquarters, located at Bursa Kuwait Building - Kharafi Auditorium, Mubarak Al Kabeer Street, Sharq.	مقر الشركة الكائن بمبنى بورصة الكويت، قاعة خالد الخرافي، شارع مبارك الكبير بمنطقة الشرق.	مكان انعقاد الجمعية العامة
The postponed date of the assembly in the event of a lack of quorum	Sunday 12/04/2026	الأحد الموافق 2026/04/12	التاريخ المؤجل للجمعية في حالة عدم اكتمال النصاب

Items of the agenda		بنود جدول الأعمال
1.	Discuss and approve the Board of Directors' Annual Report for the financial year ended December 31, 2025.	1. مناقشة تقرير مجلس الإدارة السنوي عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 والمصادقة عليه.
2.	Discuss and approve the Independent Auditor's Report to the Shareholders of Boursa Kuwait Securities Company K.P.S.C. for the financial year ended December 31, 2025.	2. مناقشة تقرير مراقب الحسابات عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 والمصادقة عليه.
3.	Discuss and approve the audited Consolidated Financial Statements for the financial year ended December 31, 2025.	3. مناقشة البيانات المالية المجمعة المدققة للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 والمصادقة عليها.
4.	Discuss and approve the Board of Directors' proposal to distribute cash dividends of 127% of the paid-up capital, constituting 127 fils per share, totaling KD 25,498,520 (Kuwaiti Dinars Twenty-five million, four hundred ninety-eight thousand five hundred twenty Only) to the shareholders registered in the company's records as of the record date, April 20, 2026. The dividends are scheduled to be distributed to the shareholders on April 23, 2026. The company is to be authorized to amend the corporate actions schedule, if required.	4. مناقشة توزيع أرباح نقدية بنسبة 127% من رأس المال المدفوع، بواقع 127 فلساً لكل سهم بمبلغ إجمالي وقدره 25,498,520 د.ك. (خمسة وعشرون مليوناً وأربعمائة وثمانية وتسعون ألفاً وخمسمائة وعشرون ديناراً كويتياً فقط لا غير)، على أن تستحق هذه الأرباح للمساهمين المقيدين في سجلات الشركة في نهاية يوم الاستحقاق المحدد له تاريخ 2026/04/20 ويتم توزيعها على المساهمين بتاريخ 2026/04/23 مع تفويض الشركة في تعديل الجدول الزمني لاستحقاقات الأسهم.
5.	Recite the Corporate Governance Report and the Audit Committee Report for the financial year ended December 31, 2025.	5. تلاوة تقرير الحوكمة وتقرير لجنة التدقيق للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025.
6.	Discuss and approve the Board of Directors' recommendation to pay a total remuneration of KD 240,000 (Kuwaiti Dinars Two hundred and Forty thousand Only) to its members for the financial year ended December 31, 2025.	6. مناقشة توصية مجلس الإدارة بصرف مكافأة لأعضاء مجلس الإدارة بواقع 240,000 د.ك. (مائتان وأربعون ألف ديناراً كويتياً فقط لا غير) عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025.
7.	Recite the Violations and Penalties Report registered by the regulators and for which the company was penalized for the financial year ended December 31, 2025.	7. استعراض تقرير المخالفات والجزاءات التي رصدتها الجهات الرقابية وأوقعت بشأنها جزاءات على الشركة للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 ومناقشة ملاحظات ممثل الجهة الرقابية في حال حضوره.
8.	Discuss and approve the Related Parties' Transactions Report conducted during the financial year ended December 31, 2025 and the proposed related parties' transactions for the financial year ending December 31, 2026.	8. استعراض التعاملات مع الأطراف ذات الصلة والتي تمت خلال السنة المالية للعام 2025 أو التفويض بالمعاملات مع الأطراف ذات الصلة التي سوف تتم في السنة المالية للعام 2026، والمصادقة عليها.
9.	Authorize the Board of Directors to buy or sell treasury shares not exceeding 10% of the total number of the company's shares in accordance with the CMA's Law No. 7 of 2010 Regarding the Establishment of the Capital Markets Authority and Regulating Securities Activities and its Executive Bylaws and its amendments.	9. النظر في تفويض مجلس الإدارة بشراء أو بيع أسهم الشركة بما لا يتجاوز 10% من عدد أسهمها وذلك وفقاً لمواد القانون رقم 7 لسنة 2010 ولائحته التنفيذية وتعديلاتهما.
10.	Discuss the Board of Directors' authority to grant donations up to KD 85,000 (Kuwaiti Dinars Eighty five thousand Only).	10. مناقشة تفويض مجلس الإدارة بمنح تبرعات بحد أقصى 85,000 د.ك. (خمسة وثمانون ألفاً ديناراً كويتياً).

Items of the agenda		بنود جدول الأعمال
11.	Discuss the discharge and release of the members of the Board of Directors from all matters related to their legal, financial and administrative actions during the financial year ended December 31, 2025.	11. مناقشة إخلاء طرف السادة أعضاء مجلس الإدارة وإبراء ذمتهم عن كل ما يتعلق بتصرفاتهم القانونية والمالية والإدارية عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025.
12.	Appoint or reappoint an auditor for the financial year ending December 31, 2026, from the list of auditors approved by the CMA, consider the duration of their appointment and to authorize the Board of Directors to determine their fees.	12. تعيين أو إعادة تعيين مراقب الحسابات للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2026، وذلك من ضمن القائمة المعتمدة بأسماء مراقبي الحسابات لدى هيئة أسواق المال مع مراعاة مدة التعيين وتفويض مجلس الإدارة في تحديد أتعابه.

Disclosure of this form shall be submitted prior to opening the trading session on the final disclosure date (fifth Business Day prior to the date of the right to attend).

يتم التقدم بالإفصاح على هذا النموذج قبل إفتتاح جلسة التداول في آخر موعد للإفصاح (يوم العمل الخامس الذي يسبق تاريخ حق الحضور).

\* Third Business Day before the date of the right to attend the general assembly according to the current settlement cycle.

\* يوم العمل الثالث الذي يسبق تاريخ حق حضور الجمعية العامة وفقاً لدورة التسوية الحالية.

\*\* Every shareholder registered in the company's registries on this day has the right to attend the general assembly, even if the share was sold before the date of the general assembly.

\*\* من حق كل مساهم مقيد في سجلات الشركة في هذا اليوم حضور الجمعية العامة حتى في حالة بيع السهم قبل تاريخ انعقاد الجمعية العامة.

\*\*\* It is the period that commences from the Date of the Right to Attend the General Assembly, amounting to ten Business Days prior to the date specified for holding the meeting, and lasts until closing the participation in each Item of the Meeting's agenda by the system's manager.

\*\*\* هي المدة التي تبدأ من تاريخ حق حضور الجمعية العامة وتبلغ عشرة أيام قبل التاريخ المحدد لانعقاد الاجتماع، وتكون حتى إغلاق المشاركة لكل بند من بنود الاجتماع من قبل مدير النظام.

The issuer of this disclosure bears full responsibility for the soundness, accuracy, and completeness of the information contained therein. The issuer acknowledges that it has assumed Care of a Prudent Person to avoid any misleading, false, or incomplete information. The Capital Markets Authority and Boursa Kuwait Securities Exchange shall have no liability whatsoever for the contents of this disclosure. This disclaimer applies to any damages incurred by any Person as a result of the publication of this disclosure, permitting its dissemination through their electronic systems or websites, or its use in any other manner.

يتحمل من أصدر هذا الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها، ويقربأته بذل عناية الشخص الحريص في تجنب أية معلومات مضللة أو خاطئة أو ناقصة، وذلك دون أدنى مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت للأوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح، وبما ينفي عنهما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتها الإلكترونية أو موقعها الإلكتروني، أو نتيجة استخدام هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى.